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KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG  GEWEST WEST NEDERLAND, 20 oktober 2022 te Roelofarendsveen 
 
Aanwezig:  districten Rotterdam, Noord Holland Midden, Midden Holland, Duinstreek, Dordrecht, Den 
Haag, Veen- en Rijnstreek, Vlietlanden, West Friesland 
Bestuur KVC:  Benny Beek, Janneke Horneman en Piet Verschure 
Afwezig:  Noord West Nederland, Duinstreek 
 

1. Opening 
Om 20.00 uur opent Piet Verschure de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. Hij 
verontschuldigt Piet de Jongh die verhinderd is. 
Bericht van verhindering is verder ontvangen van district Noord West Nederland. 
 
Piet Verschure benadrukt het belang van deze bijeenkomst in het kader van de communicatie 
naar districten en verenigingen. Ook andersom willen wij graag geïnformeerd worden door de 
gewesten en de districten. 
 

2. Mededelingen 
Op dit moment zijn er geen mededelingen vanuit het bestuur hebben en de aanwezigen hebben 
deze ook niet. 
Er is een vraag van district Rotterdam binnengekomen van biljartclub De Posthoorn over de 
toewijzing van poules nationale voorwedstrijden. 
 
Voorheen was het zo dat men voor 15 juni voor nationale voorwedstrijden moest inschrijven. 
Daarna volgden er altijd heel veel afzeggingen. Daarom is dit aangepast, je kunt nu inschrijven 
tot een aantal weken voor de voorwedstrijden. We hopen nu op minder afzeggingen.  
Het blijkt dat districten geen rekening hebben gehouden met de toewijzing van poules. Echter, 
de districten zouden kunnen weten dat er nog poules kunnen komen omdat er leden van hen 
zullen inschrijven.  
 
Thea de Weerd heeft hierover met Ad Klijn gebeld, die haar adviseerde om dezelfde poules als 
vorig jaar aan te houden, en dat werkte goed. Een wedstrijdleider kan ook zien wie er 
ingeschreven heeft.  
 
Piet Verhaar heeft dit bij de WCK ook op de agenda staan. Er zijn dit jaar veel minder 
inschrijvingen, slechts 500 tegenover 1100 van 2 jaar geleden. In de nabije toekomst kan 
iedereen in de PK software de inschrijvingen zien. Het aantal inschrijvingen is niet stabiel, dus 
kun je niet uitgaan van toewijzing van een poule. Je kunt er alleen rekening mee houden.  
 
Actie: communiceren dat districten ruimte moeten laten voor nationale poules. 
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3. Financiën 
De penningmeester zegt dat hij in oktober de begroting maakt voor het nieuwe jaar. Het 
resultaat zal worden gepresenteerd op de ALV. Wel is nu al duidelijk dat er een behoorlijk tekort 
zal zijn van ruim € 40.000,- . Het tekort is mede ontstaan door de dalende inkomsten van de 
contributiegelden. Ook de inkomsten van de sponsoring lopen terug.  
Ook in 2022 zullen we een dergelijk verlies hebben.  
Het ledenaantal loopt gestaag terug. In 5 jaar tijd hebben we daardoor ca. € 100.000,- 
ingeleverd. De kosten zijn daarentegen gedaald, maar het lukt niet altijd en niet helemaal. 
Door de stijgende benzinekosten is de vergoeding verhoogd naar € 0,22 ct. per km. 
 
De penningmeester stelt voor om een heffing van € 10,-  door te voeren voor de teams in de 
Landscompetitie. Dit is voor ons een vrij grote kostenpost. Bij 3.800 teams levert dit € 38.000,- 
op.  
Verder zegt de penningmeester dat ons vermogen nog steeds toereikend is om dit verlies op te 
vangen, maar we kunnen hier niet eindeloos mee doorgaan. In de ALV komt het bestuur met 
voorstellen:  
1. Niets doen en opnieuw een verlies incasseren ten laste van het eigen vermogen. 
2. Inschrijfgelden verhogen, bijv. PK’s bijv. met € 2,50 verhogen en teams € 10. 
3. Contributieverhoging met ca. € 2,75 > levert €46.000,- op. 
De koepelkosten gaan wel omhoog, dit heeft met loonkosten te maken en hogere 
huisvestingskosten/energiekosten.  
 
Voorgesteld wordt om een combinatie te maken van contributieverhoging met € 1,- en tevens 
verhoging inschrijfgelden. De penningmeester zal dit doorrekenen en meenemen. 
We verwachten dat betaling/verhoging van de teaminschrijfgelden het minste leed gaat geven.  
 
Opgemerkt wordt dat de drempel voor collegabonden dan ook hoger wordt. Moeten we hen 
niet eerst meer bieden? Ja, bijv. de gelegenheid om mee te spelen tijdens landsfinale. 
Toenadering tot collegabonden zal veel tijd gaan vergen. We kunnen de dagcompetities meer 
stimuleren, evt. samen met een collegabond.  
 
Er wordt ook nagedacht om te kunnen spelen in andere vorm(en) van teamcompetitie,  bijv. drie 
spelsoorten per team, of teams met tweetallen. 
 
Er volgt discussie over hoe de toekomst gezien moet worden. Ons vermogen vormt een goede 
buffer, maar we zien ons ledenaantal alleen maar achteruit gaan. Contacten met collegabonden 
zijn voorheen stukgelopen op contributiegelden.  
 

4. PK-software 
     De voorzitter vraagt of we met het huidige pakket uit de voeten kunnen.  

Men is in het algemeen goed te spreken over het nieuwe programma. In PK Livescore kun je nog 
geen finale spelen, maar dit wel achteraf invoeren.  
Per dag wijzigt er nog steeds wat.  
 
De penningmeester vertelt dat er een overleg is geweest met Sipke Visser (de programmeur). 
Het contract betrof 500 uur, maar de werkzaamheden zijn tot nu tot ruim 1100 uur uitgelopen. 
Oorzaken: het werk viel tegen en de koppeling/samenwerking met All United 
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(ledenadministratie) viel tegen. De testgroep heeft nogal wat extra wensen doorgegeven. 
Voortaan zullen niet alle verzoeken worden ingewilligd.  
In de ALV komen we op dit onderwerp terug. 
 
Thea de Weerd zou het fijn vinden als de volgorde van invoeren (car brt hs) gelijk wordt als het 
invoeren in Biljartpoint. 
Piet Verhaar vraagt naar de contactgegevens in de wedstrijdsoftware. Dit is nog steeds het 
grootste probleem. De Api-koppeling tussen Ledenadministratie en PK software is nog steeds 
niet goed en dat ligt bij All United. 
 

5. Nieuwe ledenadministratie 
Over dit onderwerp was de vergadering zeer kort. Men is, net als het bestuur, duidelijk niet 
tevreden met het programma.  
All United heeft de focus nu eindelijk op de KNBB, na de nodige pittige gesprekken. 
 
Dooitze Nauta geeft aan dat het moeizaam op gang kwam bij de verenigingen. De handleiding is 
meer een collage, er zit geen structuur in en is veel te moeilijk en te lang.  
Benny Beek heeft ook aanzienlijk meer mails gehad na de facturatie. Deels door het systeem, 
deels door de secretarissen die mails met instructies niet lezen.  
 

6. Gewestelijke commissie/besturen 
 In de laatste ALV is gepleit voor het afschaffen van de gewestelijke commissies. 
 Het bestuur heeft hierover het volgende standpunt ingenomen: 
 De belangrijkste functies binnen het gewest zijn de wedstrijdleiders. Piet Verschure stelt voor om 
 2 keer per jaar een vergadering te beleggen met deze wedstrijdleiders om de lopende en de  
 toekomstige zaken te bespreken. De wedstrijdleiders bespreken op hun beurt de problemen en 
 de  voorstellen met de districtswedstrijdleiders. Zo houden we de communicatielijnen in stand.  
 

 Als we alle gewestelijke rondes hebben gehad, zal het bestuur met een voorstel komen. We 
moeten wel letten op het onderbrengen van de gewestelijke websites. De Carambole site moet 
ook overzichtelijker worden en veel meer uitstraling krijgen. 

 
7. Commissie Landsfinale 

Nu Ruud Hudepohl niet meer werkt bij KVC, wil het bestuur een commissie in het leven roepen, 
die  belast wordt met de organisatie van de Landsfinale. 
Piet Verschure zegt dat de mensen die zich als deskundigen hebben ingezet voor de Landsfinale 
als eerste benaderd zullen worden om hun steentje bij te dragen. Deze mensen zullen anderen 
aansturen die graag mee willen werken.  We zoeken dus mensen voor de op- en afbouw, 
softwaredeskundigen en huishoudelijke diensten om de zaal netjes te houden en gereed te 
maken voorde volgende dag.  
Piet zet de werkzaamheden op papier en zal deze lijst onder de districten verspreiden zodat de 
besturen gegadigden kunnen werven. 
De contacten met Merwestein, biljartleveranciers en de leverancier van de trussen zal door het 
bondsbureau gedaan worden.  
De vergadering verzoekt om de landsfinale een week eerder te laten beginnen. 
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8. Rondvraag 
Gesproken wordt over het vervallen van de degradatieregeling. Voor het lopende seizoen blijft 
alles zoals het nu gereglementeerd is, na elk seizoen zal bekeken worden wat er aangepast moet 
worden. 
 
Het reglement zoals het vroeger was (punten aan tegenpartij teruggeven bij te hoge moyennes) 
wordt graag teruggezien in het kader van eerlijke kansen. Piet Verschure zal dit nogmaals met de 
Reglementen Commissie bespreken.  
 
District Rotterdam bestaat in september 2023 100 jaar! Dit zal worden gevierd, ieder district van 
het gewest en het KVC bestuur worden uitgenodigd.  
 
Nieuwe KNBB software voor teams: er wordt op aangedrongen om binnen KVC met Biljartpoint 
te blijven werken en niet via de toekomstige KNBB software. In Biljartpoint zit nu ook een 
planningsmodule. De vergadering ondersteunt dit. 
 
De voorzitter sluit de vergadering  om 22.03 uur en bedankt de aanwezigen voor hun komst.  
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E-mail district Rotterdam: 
 
Met deze mail wil ik graag mijn ongenoegen uitspreken over de nieuwe wijze van het toewijzen 
van nationale voorwedstrijden. Ik heb geen idee hoe de besluitvorming tot stand is gekomen, 
welke heeft geleid tot de huidige wijze van toewijzen. 
Onze vereniging heeft een druk schema van toegewezen poules vanuit het district. Die krijg ik 
begin augustus binnen en dan maken we een verdeling van de poules.  
Tijdens een poule voorwedstrijden, of een finale moet ik dan een wedstrijdleider aanstellen, 
schrijvers en soms ook eigen arbiters en dan 1 of 2 mensen voor de bar en keuken bezetting. Dat 
trekt een enorme wissel op onze leden. Bij bezetting van 4 tafels prat je dan over 11 man, die 
vrijwillig een bijdrage leveren. Vaal mensen die zelf geen PK's spelen. 
Nu komt er voor de tweede keer een poule nationaal doorheen in een waanzinnig drukke 
periode (nat vw extra klas band en 38/2, welke laatste niet in te passen was omdat de hele 
periode al bezet was. 
Fijntjes wordt dan ook nog meegedeeld dat onze 3 spelers, dan hun speelrecht zouden verliezen. 
 
Ik heb daardoor nu verschillende leden, die het bijltje erbij neer willen leggen en geen diensten 
meer willen invullen. Laten we gewoon lekker in de wilde bond gaan biljarten, dan hebben we 
dit gezeur niet, klinnkt er nu. Ik moet alle zeilen bijzetten om ieder een aan boord te houden. 
 
Ik heb daarom twee vragen: 
 
!. Wie en waar en vanuit welke bevoegdheid is het besluit genomen om de voorwedstrijden niet 
meer vooraf en tijdig toe te wijzen? En Onze vereniging is dus tegen. 
2. Graag voor volgend jaar terug naar het oude systeem, zodat wij met plezier onze plichten 
kunnen vervullen en bondsleden aan boord kunnen houden. 
 
Martin Verdoold 
 
Antwoord: 
Voorheen: voor 15 juni opgeven voor hele jaar. Daarna volgden altijd heel veel afzeggingen. 
Daarom is dit aangepast. We hopen nu op minder afzeggingen. Maar de districten hebben geen 
rekening gehouden met de toewijzing van poules. Echter, de districten zouden kunnen weten 
dat er nog poules kunnen komen omdat er leden van hen inschrijven.  
 
Thea kreeg van Ad te horen om dezelfde poules als vorig jaar aan te houden, en dat werkte 
goed. Een wedstrijdleider kan zien wie er ingeschreven hebben.  
 
Piet Verhaar heeft dit ook op de agenda staan. Er zijn dit jaar veel minder inschrijvingen, slechts 
500 tegenover 1100 van 2 jaar geleden. In de nabije toekomst kan iedereen in de PK software de 
inschrijvingen zien. Het aantal inschrijvingen is niet stabiel, dus kun je niet uitgaan van wel of 
niet een poule organiseren.  
 
Actie: communiceren dat districten ruimte overlaten voor nationale poules. 


